
Referat fra styremøte i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubb, 05.03.18 

 

Styremøtet ble avholdt i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubbens lokaler, den 05.03.18 

klokka 18.  

 

Det var 6 styremedlemmer til stede på møtet:  

Steinar Jensen, Gabriele Oehninger-Storvoll, Svein Kristoffersen, Tonje Skistad, Svanhild 

Urholm, Grete Brevig. 

 

Ikke møtt: Anneli Kilen Kjeserud, Vidar Pettersen og Janne Braarud Jensen 

**************************************************** 

 

Saker som ble tatt opp på styremøtet:  

 

Sak 1: Konstituering av styret 

• Styret har konstituert seg. 

• Nestformann, kasserer og sekretær fortsetter som tidligere. 

• Svanhild, Anneli og Vidar er styremedlemmer 

• Tonje og Janne er vara 

 

Sak 2: Budsjett  

• Huskto pr 31.01.18 ; kr 477.988 

• Brukskto pr 28.02.18; kr 192.977 

 

Sak 3: Hall 

• Farge på hallduken – mørk farge – grønn /blå 

• Første regning er kommet – 250.000 – blir ikke betalt før vi overtar hallen, etter 

01.mai 2018. 

• Avtalen med kommunen må reforhandles 2.hvert år 

 

 

 

 



Sak 4: Stevner / baner 

• Banene blir litt mindre når hallen er satt opp. Svanhild vært i kontakt med NKK og 

dommer vedr størrelse på baner – det må ikke søkes om endring til nye størrelser på 

banene.  

• Avlastere til hjelperne på stevner får ikke fri mat og drikke.  

 

Evnt. 

Steinar: klubben dekker figurantkurs for et medlem 

Tonje: kursavgift på agilitykurs for ikke medlem bør være likt for alle som holder kurs i   

           klubben. 

 Vedtak: kurs for medlemmer kr 1250,- 

              For ikke medlemmer kr 1650,- 

 Planlagt agilityrkurs i april – onsdager 

 Planlagt nybegynnerkurs i april – mandager. 

 Ønsker å ha feltkurs nå i mars på mandager. Tonje sjekker litt for å se hvilken dag som  

 blir aktuell 

 Vedtak: Løpetisper – skal ikke trene inne på klubbhuset, er de meldt på et kurs, får de  

    pengene refundert. 

  

 

 

Møtereferat er skrevet av sekretær Grete Brevig 


